

SADRŽAJ

UVODNIK:	
Retrospektiva – perspektiva	33
ČLANCI:	
Hubert Meister: Glazbena retorika i njeno značenje za razumijevanje barokne glazbe, osobito glazbe J. S. Bacha (nastavak)	34
Achille M. Triacca: Teološko-liturgijski temelji glazbenih izraza u liturgijskim slavljinama (svršetak)	40
ORGANOLOGIJA	
Emin Armano: Prikaz susreta orguljara	43
Damir Stanić: Orgulje župne crkve u Valpovu	46
OBLJETNICE:	
Đuro Rajković: Anica Nevolić – pola vijeka s crkvenom glazbom	48
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU »ALBE VIDA KOVIĆ« KBF	50
VIJESTI IZ BISKUPIJA	53
GLAZBENI DOGAĐAJI	62
VIJESTI IZ INOZEMSTVA	62
PRIKAZI	63

INHALT

LEITARTIKEL: Retrospektive – Perspektive (33) – ARTIKEL: **Hubert Meister:** Musikhretorik und ihre Bedeutung für das Verständnis der Barockmusik, besonders der Musik von J. S. Bach (Folge) (34) – **Achille M. Triacca:** Theologisch-liturgische Gründe der Musikausdrücke in den liturgischen Feiren (Ende) (40) – ORGANOLOGIE: **Emin Armano:** Darstellung der Orgelbaumeisterbegegnung (43) – **Damir Stanić:** Die Orgel in der Pfarrkirche von Valpovo (46) – ANNIVERSARIEN: **Đuro Rajković:** Anica Nevolić – 50 Jahre mit der Kirchenmusik (48) – AUS DER TÄTIGKEIT DES INSTITUTES FÜR DIE KIRCHENMUSIK “ALBE VIDA KOVIĆ” DER KThF (50) – NACHRICHTEN VON DEN BISTÜMERN (53) – MUSIKALISCHE EREIGNISSE (62) – NACHRICHTEN VOM AUSLAND (62) – REZENSIONEN (63)

CONTENTS

EDITORIAL: Retrospective - Perspective (33) - ARTICLES: **Hubert Meister:** Musical rhetorics and its significance for the understanding of the baroque music, particularly of the J. S. Bach's music (continuation) (34) - **Achille M. Triacca:** Theological-liturgical basis of the musical expressions in the liturgical celebrations (end) (34) - ORGANOLOGY: **Emin Armano:** Presentation of the meeting of the organconstructors (43) - **Damir Stanić:** The organ in the parish church of Valpovo (46) - ANNIVERSARIES: **Đuro Rajković:** Anica Nevolić - 50 years with the church music (48) - FROM THE ACTIVITY OF THE INSTITUTE FOR THE CHURCH MUSIC “ALBE VIDA KOVIĆ” OF CThF (50) - NEWS FROM DIOCESES (53) - MUSICAL EVENTS (62) - NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (62) - REVIEWS (63)